



### Dr Louis Cheung

Executive Director & Group President  
Ping An Insurance (Group) Company of China Ltd

CHEUNG Chi Yan Louis, 45, has been an Executive Director since May 2006 and has been serving as our President since October 2003. He joined Ping An in February 2000 and previously served as Senior Advisor to the Chairman, Chief Information Officer, Vice President and Chief Financial Officer. From 1993 to 2000, Mr. Cheung was a Management Consultant and later became a global partner of McKinsey & Company, advising mainly financial services clients throughout Asia. Mr. Cheung has a Ph.D. degree in Business Information Systems from the University of Cambridge.



### 張子欣

中國平安保險(集團)股份有限公司集團總經理、執行董事

張子欣，45歲，自2006年5月及2003年10月起出任中國平安保險執行董事、總經理至今。張先生於2000年2月加入本公司後，歷任公司董事長高級顧問、首席資訊執行官、副總經理和首席財務官。此前，張先生從1993年到2000年任麥肯錫公司管理顧問，後來成為其全球合夥人，主要為亞洲各國金融機構提供諮詢服務。張先生獲得英國劍橋大學資訊科技博士學位。